
Markku Weckmanin ja 17 muun valtuutetun aloite perinteisten 
pientaloalueiden (Tikkurila, Viertola, Hiekkaharju jne) "tuhoamisen" 
lopettamiseksi

VD/3137/00.02.00.03/2017

Valtuutettu Markku Weckman ja 17 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston 
työjärjestyksen mukaisen valtuustoaloitteen:

Perinteisten pientaloalueiden (Tikkurila, Viertola, Hiekkaharju jne) ”tuhoaminen” on lopetettava.

Tämä edellyttää kyseisten alueiden kaavaan liittyviä toimenpiteitä. Samassa yhteydessä tulisi 
tarkastella myös nykykäytäntöä jossa lähes poikkeuksetta uusien kerrostalojen parvekkeet ovat 
läpinäkyvää lasia. Olen nimittänyt näitä ”akvaarioparvekkeiksi”, jotka eivät ole oman eivätkä 
naapureiden asumismukavuuden kannalta järkeviä. Moni asukas peittää näitä erilaisilla pressuilla.

Perustelut: Toisin kuin Helsinki ja Espoo, Vantaa ei ole laatinut pientaloalueille uusia yhtenäisiä 
kaavoja. Pientaloalueiden asukkaat ovat reagoineet kielteisesti, kun heidän naapuriinsa on 
enenevässä määrin alkanut ilmestyä tätä ”kottaraispönttörakentamista”. Viimeinen esimerkki on 
Tikkurilan Voikukan- ja Keltamontien risteyksessä oleva Ok-tontti johon nyt sovitellaan 
kahdeksaatoista noin 20 neliön yksiötä kahteen kerrokseen!

Rakentamista on perusteltu pienten asuntojen kovalla kysynnällä. Vuokratason arvioidaan kuitenkin 
näissä parinkymmenen neliön asunnoissa nousevan jopa 1500 euroon kuukaudessa ja rakentamisen 
neliöhinnan nousevan tuplasti normaaliasuntoihin verrattuna. Kenen etu tässä on kyseessä? Ei 
ainakaan pienituloisen asunnontarvitsijan.
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.

Liite:
- allekirjoitettu valtuustoaloite


